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USA/UKRAJINA: Politológ Jevgenij Satanovskij dal predpoveď keď analyzoval najnovšie vyhlásenia
amerických predstaviteľov o Kryme. „Z Ameriky zostane málo,“ zdôraznil politológ.

 

Jevgenij Satanovskij komentoval ďalšie vyhlásenie „amerických úradov“ o potrebe „poskytnúť Krym
Ukrajine“. Na začiatok, ako sám Satanovskij uviedol, sa naskytla príležitosť „vysmiať sa americkej
iniciatíve, ako sa len dá“. Prečo by Ukrajina mala dostať Krym? A prečo nie hneď Turecko? Alebo
napríklad Grécko? A potom je tu Mongolsko … Nakoniec Rusko dobylo Krym od Turecka. A ešte
skôr, v tých krymských oblastiach, nemálo by malo patriť „potomkom Džingischána“.

Vtipy bokom, ale je tu aj druhá stránka problému. Satanovskij navrhol premýšľať, čo by USA mali
vrátiť svetu, keď začali pracovať na návrate území. Štáty sa budú musieť vzdať Floridy – priamo
Španielsku. A celá južná časť Ameriky – od Kalifornie po Texas – pôjde naspäť do Mexika.

 

„Je možné pokúsiť sa o vydanie Louisiany do Francúzska, zatiaľ čo Aljaška je z historického hľadiska
ruská. Nikdy nevieš, či ju nekúpili za málo? To všetko dnes pre Washington nebolo také drahé. A ak
sa všetci Indiáni, obyvatelia tichomorských ostrovov a Eskimáci považujú za žiadateľov o územie
svojich predkov, z Ameriky zostane málo, “ napísal Satanovskij vo svojom osobnom telegramovom
kanáli a dodal, že zvyšky Ameriky by mali vrátiť Veľkej Británii. Tak neostanú nespokojní žiadni ľudia.
Na záver politológ poznamenal, že „americkí šéfovia“ boli pod vplyvom Dunningovho-Krugerovho
javu a uverili vo svoj vlastný klam.
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